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1. Rektor har ordet

a. Skolegrensen

b. SU-referat

Rektor orienterte om skolekretsen: Syvende trinn som går ut er på samme størrelse som
første trinn til høsten. Grensen for skolekretsen går per nå gjennom enkelthus ved
Strømme gård. Kapasiteten ved skolen er helt opp mot maksimalt elevtall. Skoleledelsen
har møter med kommunen for å vurdere hvordan en utbygging og økning av elevkapasitet
til 500 elever kan gjennomføres.

SU-møtet - oppsummert:
Økonomi: Skolen har et merforbruk, og skoleledelsen har en plan for å stramme inn.
Elev- og foreldreundersøkelsen: Scorer bra på trivsel, men har en del å gå på når det
gjelder elevmedvirkning og motivasjon. Undersøkelsen hadde lav svarprosent, noe som
kan skyldes at undersøkelsen kom ut tett opp mot jul.



2. Skolearbeid i

karantene

Spørsmål om skolen har interne retningslinjer for hvordan man gjennomfører
hjemmeskole ved karantene:
Oppgavene som brukes på skolen deles med elever i karantene på Classroom.
Arbeidsplanene ligger ute med mål og hjemmearbeid. Ved utfordringer knyttet til dette
bes foreldre ta direkte kontakt på eget trinn.

3. 17. mai Det planlegges fysisk opplegg på 17. mai på skoleplassen. Oppstartsmøte for planlegging
er gjennomført. Komiteen gjør et forsøk på å redusere plastleker.
Det er behov for at foreldregruppen ved skolen bidrar med gevinster til loddsalg og
konkurranser: ta kontakt med FAU eller 3. trinn hvis man har kontakter som kan sponse
arrangementet.

Christian følger opp.

4. Jubileumsbok Neste år er det fem år siden nyåpningen av Varden skole i nytt bygg. Skolens ledelse har
tatt kontakt med spørsmål om FAU er interessert til å samarbeide om ny bok. Det vil kreve
innsamling av midler. Skolen ble bygget i 1964 - 60 års jubileum - det ble diskutert om
dette kunne være en anledning til samarbeide om en jubileumsbok.

Silje svarer på
henvendelsen.
Tas opp på neste møte.

5. Kursalternativer Ønsker som har kommer fra foreldregruppen via facebook:
● Sy- og strikkekurs
● Dans: hip-hop
● Fortsette med gitarkurs (Beate tar kontakt med Feedback for videreføring, samt

søker støtte til finansiering framover)
● Sjakk (Johanna tar kontakt for å finne detaljer rundt hvordan dette kan

organiseres)
● Malekurs  (Irene undersøker muligheter med leder på Magneten: Camilla

Bommen)
● Pianoundervisning (Beate sjekker muligheten for at Feedback også kan tilby dette)

Det er også tatt dialog med SFO-leder om mulighet for å ha aktiviteter i SFO-tiden, noe
som kan la seg vurdere.

Se ansvarlig markert
fet. Det gis rapport i
neste møte.

6. Eventuelt Ragnhild (vara Beate)  blir FAU sin PALS-kontakt på skolen.



Neste møte: 8. mars 2022 (utsatt en uke pga vinterferie)


